
Verslag bestuurscommissie Publieke Gezondheid & Maatschappelijke Zorg 8 maart 2023
(locatie Hotel Van der Valk, Haarlem)

Aanwezig: Mevrouw Steijn, Velsen  (voorzitter)
Mevrouw Van Loenen (Haarlem)
Mevrouw van den Berg (Beverwijk)
Mevrouw Sedee-Schuitemaker (Haarlemmermeer)
De heer Schoorl (Heemskerk)
Mevrouw De Wit (Heemstede)
De heer Carree (Zandvoort)
De heer Oud (Uitgeest
De heer Van de Velden, Directeur Publieke Gezondheid

Mede aanwezig: mevrouw Kreuk, bestuurlijk adviseur (verslag)

Afwezig: mevrouw Gamri (Bloemendaal 

1. Opening
Mevrouw Steijn opent de vergadering. 

2. Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Voordracht benoeming Directeur Publieke Gezondheid
Mevrouw Steijn heet mevrouw Scheidel welkom in de vergadering. De commissie is door de 
portefeuillehouder P&O, namens de sollicitatiecommissie, gevraagd of zij mevrouw Scheidel wil 
voordragen aan het Algemeen Bestuur voor benoeming als Directeur Publieke Gezondheid. Ze geeft 
mevrouw Scheidel graag de gelegenheid zich te introduceren.
Mevrouw Scheidel schetst haar ervaring bij het ministerie van VWS, de gemeente Rotterdam en de 
NCTV, en geeft aan dat de verschillende functies voor haar op een mooie manier samenkomen in de 
functie van directeur Veiligheidsregio/Directeur Publieke Gezondheid in Kennemerland. De 
overweging om op de functie te solliciteren ligt onder andere bij de wens om meer bij de uitvoering 
betrokken te zijn. Ook ziet ze in deze functie de gelegenheid om de preventietaak op het gebied van 
volksgezondheid echt handen en voeten te geven: de aandacht voor het belang ervan is nu groot, de 
kansen die dat geeft moeten nu aangegrepen worden. Ze geeft aan dat ze de regio Kennemerland 
nog niet heel goed kent, en dat haar eerste inspanningen erop gericht zullen zijn kennis te maken 
met de diverse gemeenten. Mevrouw Scheidel geeft aan dat er ook een uitgebreid 
introductieprogramma voor haar is voorbereid, waarin hiervoor ook tijd is ingeruimd.

Mevrouw Steijn geeft de aanwezigen de gelegenheid tot het stellen van vragen. Enkele leden maken 
van deze gelegenheid gebruik, waarop mevrouw Scheidel nog iets meer toelichting geeft op haar 
visie en achtergrond. Ook geven de leden van de commissie aan dat ze veel belang hechten aan de 
kennismaking met de onderscheiden gemeenten in de regio. Mevrouw Sedee-Schuitemaker geeft 
mee dat ze het op prijs zou hebben gesteld als er een c.v. zou zijn meegestuurd met de stukken, 
zodat ze haar vragen beter had kunnen voorbereiden. Mevrouw Steijn neemt dit aandachtspunt mee
voor de sollicatiatiecommissie.

Mevrouw Steijn vraagt de aanwezigen of een voordracht van mevrouw Scheidel aan het Algemeen 
Bestuur gedaan kan worden. Hiermee wordt met algemene stemmen ingestemd. 

4. Rondvraag en sluiting
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Mevrouw Steijn sluit de vergadering. 
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